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Medborgarförslag om förbättringar i lekparken vid Svartlösavägen
Hej!
Nära ICA på Svartlösavägen finns som bekant en liten lekpark. Då vi är en av många 
barnfamiljer i området skulle vi gärna se att parken fick ett lyft och att det skapades större 
möjlighet till mer inspirerad lek för barn i olika åldrar. Förslagsvis kunde en ”klätterbana”, lik 
den i Aspuddsparken, uppföras. Gott om utrymme finns ju, i och med de stora Gräsytorna i 
anslutning till parken.
 


